
SKOLEBESTYRELSESMØDE  
19. NOVEMBER 2020 
 

Kl. 16.30-19.00 

 

DELTAGERE 
- 

Forældre:  Nina N. Nielsen, Kenneth Pederensen, Jan Arhnkiel, Brian Matzon 

Charlotte Johansen, Inger Søgaard og Daniel Kjær 

 

Medarbejdere: Morten Væver og Gitte Hansen 
 

Ledelse: Simon Hempel-Jørgensen, Jannie Weismann & Anne Gantzhorn 

 

Afbud: Malene Bøggild (ledelse) Gitte 

 

TIL BESLUTNING 
Godkendelse af 

dagsorden 

  Dagsorden godkendes af bestyrelsen.  

Oprydning efter 

nytårsaften 

Skal der organiseres 

fælles oprydning ef-

ter nytårsaften? 

Kenneth foreslår at der skrives på Korupsiden og i nyheds-

brevet fra skolen, at der er en gruppe forældre der går en 

runde en given tid og dato og opfordrer andre til at deltage. 

Der ønskes et øget fokus. 

 

TIL DRØFTELSE 
 

Organisering i 

børnemiljøet 

Børnemiljøet er pt. organiseret i et 

ældste og et yngste børnemiljø. 0.-2. 

kl. er i A-blok og 3.-5. kl. er i C-Blok. 

Dette giver udfordringer ift. teamdan-

nelse, da nogle lærere er i teams på 

tværs af de to blokke. Det betyder, at 

der skal dannes og vedligeholdes 

mange relationer og bruges meget tid 

på ”transport”. Afdelingslederen for-

tæller om den proces, der skal se på, 

om der er alternativer, der kan foreslås 

inden for rammerne af skolebestyrel-

sens principper om, at der ikke sker 

væsentlige skift mellem 1. og 6. kl. 

Processen gennemgås af Anne Gantzhorn 

Opfølgning på 

COVID-19 

Bl.a. holddannelse i 6. kl., konfirmati-

onsforberedelse i 7. kl. og venskabs-

klasser. 

Venskabsklasser ligger og har ligget stiller ift. til covid-19. 

Der vil fremadrettet være en opmærksomhed på 

Konfirmationsforberedelse ift. covid-19 
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Badning efter 

idræt 

Skolen har ikke principper vedr. bad-

ning efter idræt. Der er tradition for, at 

eleverne bader efter idrætsundervis-

ning, men der er en tendens til, at blu-

færdighed hos ældre elever eller religi-

øse/kulturelle hensyn hindrer denne 

tradition. Desuden har der været en 

debat mht. undervisere, der bader med 

elever – se henvendelse fra Team UB i 

bilaget. 

Vi tager en indledende drøftelse om-

kring dette. 

Skolen kommer med et forslag til et badeprincip til  

næste møde. 

 

TIL ORIENTERING 
 

Status budgetår 2020 

SSP – ved Gülcan kl. 18.30 

 

 

 

 

BILAG 
Hej Simon, på teammøde i tirsdags kom vi til at tale om den verserende sag fra en sydfynsk 
skole, hvor en mandlig lærer er kommet i centrum for diskussionen omkring bad med eller 
uden elever efter idræt. En diskussion primært på de sociale medier blandt forældre og andre 
meningshavere.  

Indtil nu har flere af os idrætslærere uden problemer badet med eleverne, men med den nye 
opmærksomhed har vi igen valgt at tage emnet op til debat.  

I debatten fra den aktuelle sag har mange forældre stillet sig undrende over for, hvorfor læ-
rere bader med eleverne, og har været lamslåede over at det fandt sted. Denne dialog har vi 
aldrig haft med vores forældre, og vi har derfor et ønske om at kunne melde noget ud, så vi 
ikke selv havner i en lignende situation. Har skolen en officiel politik omkring bad med ele-
verne, vi kan referere til? Kunne det være en dialog i skolebestyrelsen? Har grundskolen haft 
dialogen, og hvordan har de grebet det an?  

Vi har været omkring Malene, som bad os rette henvendelse til dig.  

Vi er i teamet endnu ikke færdige med at diskutere, hvor vi som idrætslærere personligt er lan-
det. Det er et dilemma, som kan ses fra flere forskellige sider og i sidste ende jo lander på et 
personligt, pædagogisk valg. Vi ser frem til en fælles udmelding fra skolens side, som kan 
danne grundlag for dette individuelle valg.  

God dag, 



vh Team UB 
 


